
For to år siden røg jeg cigaretter! Var tæt på en depression og havde det rigtigt skidt, min kæreste 

købte så en ego one mega til mig... Den har ændret mig! Mit helbred, og psyke! Så... Synes slet ikke 

det skal afskaffesn  
 
Camilla Bach Nielsen 
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